
Arkitekturbaren verksamhetsberättelse 2021-2022

Under verksamhetsåret 2020-2021 bestämdes det att ingen barverksamhet skulle hållas.
Det har varit för osäkert och otydligt gällande vilka regler som bör följas i förhållande till
pandemin gällande avstånd och antal i lokal. Verksamhetsåret 2021-2022 har följt samma
skäl till att ingen barverksamhet hållits. Under höstterminen 2021 hölls ett kort
rekryteringsmöte för att samla de elever på skolan som visat intresse för att starta baren
igen, men på grund av pandemin har dessa planer skjutits fram tills vidare.

Det som är av högsta prioritet i arkitekturbaren just nu är att rekrytera nya medlemmar för
barens kommande läsår, organisera förråd och kommunicera med arkitekturskolan, fylla på
den tomma kylen och skaffa ett nytt businesscard. Vid vinter-SM är planen att ny
barmästare ska tillsättas.

Under vårterminen 2022 finns det förhoppning om en framtida bar.


